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Opening 
De vice-voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. Hij meldt dat de 
voorzitter is verhinderd; hij ondersteunt de informateur die doende is het Haagse college van 
burgemeester en wethouders te lijmen na gerezen problemen omtrent de uitvoering van een 
verkeerscirculatieplan. 
De vice-voorzitter memoreert dat de secretaris te elfder ure een voorstel heeft ingebracht ter 
behandeling onder het agendapunt ‘projecten’. Eveneens zullen onder dit punt worden 
behandeld het redactievoorstel van de penningmeester betreffende een bloemenhulde en de 
verkenningen van het lid omtrent de uitvoerbaarheid van het eerder geopperde voornemen 
(onderdelen van) het grafmonument van patriot Joan Derk van der Capellen tot den Pol naar 
Nederland te (doen) verplaatsen. 
Overigens stelt de vice-voorzitter de agenda vast. 
Thans is het woord aan de secretaris voor het luister bijzetten aan de opening middels het 
declameren van een stemmig vers. Deze heeft daarvoor gekozen voor een strofe uit Poesjkins 
gedicht ‘Klachten op reis’. 
 
Dat is beter – een glaasje wijn 
‘s Nachts een bed, en ‘s ochtends thee 
Dat is beter – weer thuis te zijn 
 
Mededelingen 
De penningmeester deelt mede dat hij is aangezocht de functie van tweede penningmeester 
van de Kloosterkerk te ‘s-Gravenhage te vervullen. Hij voelt zich geroepen tot deze 
mededeling daar hij de vergadering de ruimte wil geven een oordeel wil vormen of er hier 
op enige wijze sprake zou kunnen zijn van verstrengeling van belangen. De vergadering maakt 
zich hierover geen zorgen. 
Het lid memoreert zijn bijzondere relatie tot de Kloosterkerk. Hier bevindt zich het graf van 
Fahrenheit, wat toch maar aangeeft dat er binnen een kerkgemeenschap best plaats voor de 
ratio is. 
De vice-voorzitter deelt mede dat het voorgenomen werkdiner van het stichtingsbestuur en 
het curatorium van de Gonsalvesprijs op 1 maart geen doorgang kan vinden; een te klein 
aantal leden van het curatorium is in staat effectief aan deze degustatie deel te nemen. De vice-
voorzitter beijvert zich voor het vinden van een alternatieve datum in april. 
 
Verslag 28-11-2006 
Het lid spreekt zijn waardering uit voor het verslag. Het zou een opmerking waard zijn, ware 
het niet dat het lid er geen heeft. 
Bijval komt er van de rest van het bestuur, waarna vaststelling volgt. 
 
Jaarverslag en jaarrekening 2006 
De penningmeester wijst de vergadering op de wenselijkheid de jaarrekening vast te stellen 
teneinde deze tijdig te kunnen deponeren bij de Belastingkamer. 
Het lid veroorlooft zich een kritische noot bij de passage in het voorwoord ‘geen woorden 
maar daden’. Dit zou een te pessimistisch beeld geven van hetgeen er in de boezem van de 
stichting in 2006 tot stand is gebracht. Immers: ook woorden zijn daden, aldus het lid. 



De vice-voorzitter, als pasbenoemd schepen van de Bloemenbadplaats Noordwijk ingewijd in 
de geheimen van de kwekerij, voegt daaraan toe dat bollen geruimte tijd in de grond behoeve 
alvorens voor het oog tot wasdom te komen. De vice-voorzitter onderschrijft de strekking van 
het voorwoord dat 2007 een jaar is waarin een en ander moet worden verricht, maar de 
penvoering mag niet de indruk wekken dat het tijd wordt dat het bestuur uit zijn bed komt. 
De penningmeester stelt in dit verband voor het woord ‘ook’ toe te voegen. 
De secretaris zal de redactie van deze passage een weinig bijbuigen. 
De vice-voorzitter maakt namens de voorzitter de opmerking dat deze het gebezigde 
taalgebruik hier en daar ‘archaïsch’ vond. 
Dit ontlokt de vergadering enige discussie; penningmeester en lid zeggen zich juist wel thuis 
te voelen bij de gebruikte terminologie, terwijl de vice-voorzitter vindt dat de voorwoorden 
zich juist op deze manier onderscheiden in herkenbaarheid. 
De penningmeester meldt dat zich nog geen donateurs hebben afgemeld vanwege het 
taalgebruik. 
De penningmeester staat, naar aanleiding van de jaarrekening, even stil bij het door hem 
gemaakte overzicht van donateurs. Hij constateert dat zich inmiddels – naast het bestuur zelf – 
twee tientjesleden en drie donateurs hebben aangemeld. Hoewel dit gevierd kan worden als 
een stijging met 100 procent, plaatst de penningmeester de terechte notie dat de beoogde 
doelstelling (50 nieuwe donateurs in 2006) niet is gehaald. Tevens maant de 
penningmeester enige aanwezige bestuursleden de toegezegde donatie 2006 over te maken; 
zij trekken de hun passende schoen aan. 
Ook wijst de penningmeester op het historisch rekeningoverzicht dat hij voor de gelegenheid 
heeft samengesteld. De constante stichtingskosten belopen, zo blijkt daaruit, jaarlijks zo’n 
1500 euro. Een aantal van 60 tot 70 donateurs zou bij benadering nodig zijn om deze steeds 
terugkerende stichtingskosten te dekken. Hij onderstreept het belang om op termijn te 
komen tot een dergelijk aantal – het ware beter als de algemene stichtingskosten niet 
structureel drukken op bijvoorbeeld de Gonsalvesprijs. 
Over de toegezegde donatie van de Rabobank in 2006 – 2500 euro - is correspondentie 
gaande. Een factuur voor dat bedrag is inmiddels verzonden. 
Het ministerie van Justitie heeft de toegezegde afrekening van de Gonsalvesprijs ontvangen. 
De vice-voorzitter onderschrijft het pleidooi van de penningmeester aangaande de algemene 
stichtingskosten, maar voegt er aan toe dat de in 2006 gemaakte kosten goed te 
verantwoorden zijn. 
Jaarverslag en jaarrekening worden vastgesteld, de jaarrekening ter doorzending aan de 
accountant. 
 
Jaarplan en begroting 2007 
De vice-voorzitter stelt voor dat tijdens deze vergadering te nemen besluiten, voorzover deze 
betrekking hebben op in 2007 te ontplooien stichtingsactiviteiten, aan het jaarplan worden 
toegevoegd. De vergadering stemt hiermee in. 
Noch tekstueel, noch naar aanleiding van ontlokt het concept-jaarplan de aanwezige 
bestuursleden enige wanklank, zodat de tekst wordt vastgesteld met inachtneming van het 
hierboven genoemde. 
Vice-voorzitter en penningmeester bespreken een enkele correctie in de begroting 
betreffende een te vervaardigen afgietsel ten behoeve van de uitreiking van de Gonsalvesprijs. 
Secretaris en lid staren wat afwezig naar respectievelijk een opblaasbare Ariane V-raket en een 
model-vuurtorentje – zij hebben met cijferij wat minder op. 



De vice-voorzitter wijst op het feit dat de mogelijke inkomsten van eerdere subsidiënten van 
de Gonsalvesprijs – met name het ministerie van Justitie en uitgeverij Kluwer – nog niet zijn 
verwerkt. Deze zullen binnenkort opnieuw worden benaderd. 
Het bestuur spreekt af dat de begroting vooralsnog indicatief is, dat deze zal worden aangepast 
en ter verdere afstemming aangeboden via de elektronische post. 
Het bestuur stelt het jaarplan vast. 
 
Bestuursuitbreiding 
De vice-voorzitter memoreert ter inleiding dat er de afgelopen weken, voorafgaand aan deze 
vergadering, enig telefonisch contact is geweest over de vraag of het, teneinde enige 
voorgenomen activiteiten in 2007 tot uitvoering te kunnen brengen, denkbaar zou zijn tot 
uitbreiding van het aantal bestuursleden te komen. Hij stelt in dit verband drie vragen: 

- is het opportuun tot uitreiding van het bestuur te komen? 
- in geval vraag 1 positief wordt beantwoord, is er dan een bepaalde selectieprocedure? 
- zijn er beoogde kandidaten? 

 
Het lid trekt een parallel met ambtenarij op rijksniveau; je moet niet denken dat er meer 
werk wordt gedaan als er meer mensen bij komen, integendeel: er zal nieuw werk worden 
gecreërd. Het aantreden van nieuwe bestuursleden zal nieuwe creativiteit aanboren; men gaat 
dingen bedenken. Het lid ziet wel mogelijkheden voor bestuursuitbreiding als de stichting 
het terrein wil verbreden. 
De penningmeester merkt op dat het hem niet gewenst lijkt nieuwe bestuursleden te belasten 
met taken die bij de huidige bestuursbezetting tussen wal en schip drigen te geraken. 
De secretaris zegt dat voor hem voorop staat dat oplossing en probleem in relatie tot elkaar 
moeten staan; in geval een voorgenomen activiteit doorgang moet vinden, kan ook 
versterking van het betreffende comité van uitvoering een oplossing bieden. Als de oplossing 
echter wordt gevonden in bestuursuitbreiding is dat wat hem betreft ook akkoord. De goede 
zaak moet ermee gediend zijn, dat is de hoofdzaak. 
De vice-voorzitter is voorstander van uitbreiding, als beoogde kandidaten iets toevoegen aan 
het bonte palet aan talenten en meningen dat het bestuur nu al biedt. De voorzitter, die 
verstek moest laten gaan, heeft een- en andermaal aangegeven wel heil te zien in uitbreiding. 
De vice-voorzitter onderschrijft dat er een kans bestaat dat de stichtingsbureaucratie bij 
uitbreiding tot zeven leden zal toenemen; het bijeenroepen van een vergadering bijvoorbeeld 
wordt ook al ingewikkelder. Het lid wijst in dit verband nog op de correlatie tussen de grootte 
van apenhersens en de grootte van de gemeenschap waarbinnen zij functioneren. 
De vice-voorzitter concludeert: het bestuur staat niet negatief tegenover uitbreiding. Is er nu 
ook aanleiding om terstond om te zien naar kandidaten? 
De penningmeester beaamt dit, maar onderstreept dat er geen sprake moet zijn van 
uitbreiding om de uitbreiding. 
De vice-voorzitter concludeert omwille van de tijd dat bestuursleden vanaf nu kandidaten 
kunnen voordragen. 
De secretaris merkt op dat er statutair enkel kan worden uitgebreid met twee leden; vastgelegd 
is immers dat het bestuur een oneven aantal leden moet tellen. 
Het lid wijst nog op de mogelijkheid van een Siamese tweeling. Deze kan tellen voor twee 
maar behoeft, afhankelijk van de aard van de symbiose, mogelijk slechts een couvert bij 
bestuursdiners. 
 
Projecten 



Aan de orde is om te beginnen het pamflet dat de penningmeester naar aanleiding van de 
vorige vergadering heeft voorbereid voor een op een NS-station te organiseren 
bloemenhulde. Het tekstvoorstel heeft hij aan de bestuurders toegezonden. 
De voorzitter heeft voorafgaand aan de vergadering doen weten de tekst – wederom! – 
enigszins archaïsch te vinden. Ook staat hij een tekst voor die iets duidelijker de koppeling 
legt tussen ecconomisch rendement en de mogelijke schade die de samenleving daardoor 
lijst. Eveneens kan er volgens hem sprake zijn van een koppeling aan een uit te reiken 
poëzieprijs. 
De secretaris vindt de tekst ook enigszins ouderwets. Juist bij een actie als deze, die het in 
zich heeft om een breder publiek aan de doelstellingen van de stichting te binden, verdient 
het volgens hem aanbeveling te kiezen voor een toegankelijker tekst. 
Het lid gaat, niet voor het eerst in een bestuursvergadering, dieper in op de inhoud. Een 
bloemenhulde aan degene die zijn kaartje bewust koopt aan een NS-loket doet zijns inziens 
niet automatisch recht aan de samenstelling van zo’n rij; daar zijn immers ook mensen bij die 
een kaartje willen dat helemaal niet uit een automaat te krijgen is, of die ingewikkelde 
informatiën willen, welke een machine bezwaarlijk verstrekken kan. Wellicht moet de hulde 
dus toch vooral betrekking hebben op de mens achter het loket. Hij illustreert dit met een 
recente ervaring in een Spaanse metro. Bij een onbemande ingang met enkel automaten en 
camera’s werd zijn creditcard ingeslikt. Een mens van vlees en bloed, gevonden na een 
intensieve speurtocht onder de grond, bracht vervolgens uitkomst. Dit onderstreept het 
belang van menselijke aanwezigheid. 
Naar aanleiding van deze anecdote ontspint zich een geanimeerde discussie over de vorm en 
bedoeling van de bloemenhulde. Als nieuwe vorm brengt het lid daarbij naar voren dat er ook 
een kranslegging zou kunnen plaatshebben bij een station zonder personeel. 
Om de discussie procedureel in ordelijke banen te dwingen, stelt de vice-voorzitter voor dat 
de penningmeester voor de eerstkomende vergaderingen een concreet voorstel uitwerkt met 
datum, vorm en plek van de te ondernemen actie. De penningmeester zal een voorstel doen 
per mail. 
Daar onvoldoende duidelijkheid bestaat omtrent de al dan niet op zich staande status van een 
poëzieprijs, wordt de voorzitter bij verstek gevraagd eveneens voor de volgende vergadering 
een voorstel uit te werken. 
 
Aan de orde komt vervolgens de verkenning van het lid omtrent de beeldengroep Joan Derk 
van der Capellen tot den Pol, naar aanleiding van het idee het ter nagedachtenis aan hem 
vervaardigde grafmonument vanuit Rome naar Zwolle te verplaatsen. Het lid licht mondeling 
toe gaande zijn verkenning tot de conclusie te zijn gekomen dat deze patriot – 
niettegenstaande het feit dat hij wijlen Pim Fortuyn een lichtend voorbeeld was – enige 
posthume eer meer dan verdient, als vertolker van het vrije woord met gevaar voor eigen 
leven. 
De vice-voorzitter memoreert dat de intenties van de stichting blijkens de verkenning van het 
lid ook wordt aangehangen door een groep Zwollenaren. Het zou zijns inziens zeker 
aanbeveling verdienen contact te zoeken met de Stichting Vrienden van de Stadskern Zwolle. 
Wat hebben zij ondernomen om de beelden uit de tuin van Villa Borghese te krijgen, en als 
dat niet is gelukt, wat is daarvan dan de reden? Ook vraagt de vice-voorzitter zich af of de 
beeldengroep nog intact is, een vraag die het lid in zijn verkenning ook al oproept. 
De secretaris ondersteunt het idee in Zwolle nadere informatie in te winnen. 
De penningmeester oppert de mogelijkheid om de provincie Overijssel, immers ooit 
opdrachtgever voor het grafmonument, te betrekken bij dit stichtingsinitiatief. Tevens 
suggereert hij de mogelijkheid om – ingeval verplaatsing niet haalbaar blijkt – in de tuin van 



Villa Borghese een webcam te plaatsen en deze te koppelen aan een monitor in de Grote 
Kerk te Zwolle. 
Het bestuur besluit het instellen van een haalbaarheidsonderzoek alsnog op te nemen in het 
jaarplan 2007 en verleent het lid de opdracht tot het doen van dit onderzoek. 
 
De vice-voorzitter geeft het voorstel van de secretaris in bespreking om over te gaan tot het 
instellen van de Schone Schijnwerper: een jaarlijkse onderscheiding aan een persoon of 
organisatie die het Volk van Nederland een onwerkelijke oplossing of  product heeft 
verkocht. 
Het lid prijst de secretaris om de prachtige naam, en herkent zich in de achtergrond. Hij 
heeft een kritische kanttekening: deze activiteit heeft het in zich, zeker bij een open 
nominatie, om een ‘onvrede-activiteit’ te worden; dat zou niet moeten. Hij nodigt de 
secretaris uit zijn gedachten verder uit te werken. 
De vice-voorzitter staat positief tegenover het voorstel, maar vindt dat de stichting niet ‘de 
nationale prijsuitdeler’ moet worden. 
De secretaris, aangemoedigd door de opbouwende kritiek, zal voor de volgende vergadering 
zijn idee verder uitwerken. 
 
Rondvraag 
Het lid heeft zich daags voor de vergadering rekenschap gegeven van de op hem rustende 
verplichting het huishoudelijk reglement af te ronden. Dit heeft hem de nodige 
hoofdbrekens gekost. Gelet op de spanne tijds die is verstreken sinds hem de vraag werd 
gesteld, was hem niet meer helder wat er nu precies van node is. Verschillende verslagen die 
er gewag van maken dat het bestuur van zins was het lid aan deze opdracht te houden, 
verschaften geen helderheid over de inhoudelijke aanpassing. Ter elfder ure is het lid echter 
duidelijk geworden dat het slechts om details gaat. 
Het taalgebruik van het huishoudelijk reglement is, zo pre-concludeert het lid, als vanzelf 
archaïsch geworden. 
Het lid stelt voor het concept in aangepaste vorm toe te zenden via de mail, waarna het na een 
schriftelijke reactieronde in de eerstvolgende vergadering feestelijk kan worden vastgesteld. 
Het lid maakt van de rondvraag gebruik om erop te wijzen dat aan de gevel van de Waalse 
Kerk, nagenoeg recht tegenover Paleis Noordeinde, een in het Latijn gestelde plaquette ter 
nagedachtenis aan Lodewijk Napoleon hangt. 
De penningmeester grijpt de rondvraag aan om te vragen of hij, als uitvoering van een eerder 
genomen bestuursbesluit, een internetrekening bij de Triodos-bank kan openen. Het bestuur 
stemt hiermee graag in. 
De penningmeester komt nog even terug op het jaarplan 2007 en zegt dat hij het jammer 
vindt dat de in een eerdere vergadering gedane suggestie om iets te doen met het historische 
postzegelstaatje Moresnet niet in dit plan is opgenomen. De secretaris zegt toe het op te 
nemen in de groslijst. 
De penningmeester memoreert dat de vergaderfrequentie van het bestuur zijns inziens niet te 
laag mag worden: drie tot vier keer per jaar lijkt hem goed. Het bestuur stemt hiermee van 
harte in. 
De vice-voorzitter informeert bij de penningmeester naar de activiteiten van de ‘Groep 
Schinkelshoek’, waarin voorzitter en penningmeester zitting nemen. De penningmeester zegt 
toe het bestuur op de hoogte te zullen houden. De ‘Groep Schinkelshoek’ komt voor het 
eerst bijeen op 22 maart. 
De penningmeester zegt toe de aanzet tot een relatiebestand – gemaakt voor het verzenden 
van de nieuwjaarskaart – toe te zenden aan te bestuur. Het bestuur kan aanvullingen doen. 



Naar aanleiding van een vraag van het lid omtrent de plaats van samenkomst voor de algemene 
beschouwingen 2007, besluit het bestuur dat de algemene beschouwingen in 2008 in 
Duitsland zullen plaatsvinden. 
 
Het lid sluit de vergadering met het navolgende stemmig vers van Rainer Maria Rilke: 
 
Der Panther 

Im Jardin des Plantes, Paris 
 
Sein Blick ist vom Vorübergehn der Stäbe 
so müd geworden, dass er nichts mehr hält. 
Ihm ist, als ob es tausend Stäbe gäbe  
und hinter tausend Stäben keine Welt.  
 
Der weiche Gang geschmeidig starker Schritte,  
der sich im allerkleinsten Kreise dreht,  
ist wie ein Tanz von Kraft um eine Mitte,  
in der betäubt ein großer Wille steht. 
 
Nur manchmal schiebt der Vorhang der Pupille 
sich lautlos auf -. Dann geht ein Bild hinein, 
geht durch der Glieder angespannte Stille –  
und hört im Herzen auf zu sein. 
 
De vice-voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


